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Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

,: .r'2 4. 08. nv

Interpelacia

w imieniu mieszkadc6w wrocfawka, zwracam siq z proibq o przeanarizowanie moiriwosci
poprawy bezpieczefstwa ruchu drogowego na ul. Budowlanych. Mieszka6cy wlqczaiqcy siq do ruchu
z wewnetrznego parkingu zorganizowanego przy blokach ul. Budowlanych, wienieckiej i sklepu
samoobstugowego twierdzq, ie auta parkuiEce przy ur. Budowranych ograniczaia widocznoid, co
stwarza niebezpieczeristwo.


